
Опитування випускників  

151. Автоматизація та комп’ютерно-інтегровані технології 

Посада менеджер закупівель, напрям капітальне будівництво

Профіль роботи  

(ваш, або компанії) одна з провідних FMCG рітейлерських мереж України

1. Як ти обирав/обирала спеціальність для вступу? Можна додати і про вибір 

університету, якщо цей вибір не випадковий โ

Спеціальність обирав за рекомендацією знайомого, що вступив на подібний 
факультет тільки в іншому університеті 

2. Чи було розуміння відпочатку навчання, що автоматизація це твоє? 

Якщо я все пам’ятаю «правильно», від початку навчання, сказати багато про 
автоматизацію не було змоги, тому що на перших курсах вивчали більш загальні 
предмети не профільні… 

3. Що цікавого, яскравого, ти пам’ятаєш з часу навчання? 

Вважаю, що все цікаве почалося десь з середин и 2-го курсу, це був період, коли ти вже 
повністю розумієш більшість студентських «фішок», радієш що тебе не відрахували 
після першого курсу ,з впевненістю розумієш що будеш вчитися далі. 

Найяскравіші моменти звичайно пов’язані з студентським життям: 

- в рази збільшення к-ті комунікативних зав’язків ( знайомств) 
- друзі, як без них. Реальний момент, коли на початковому етапі знайомства, 
Ви готові «повбивати один одного», але через деякий період часу, ця людина 
стає для тебе тим, за кого ти вже готовий йти куди завгодно, підтримувати в 
«усьому», одним словом це життя… А згадуючи, ти не розумієш, чому ж Ви 
так «ненавиділи» один одного з самого початку ))) 
- гуртожиток, це і є саме те, що робить з домашнього хлопчини, «самостійну» 
людину. 

4. Чи цікаво було навчатись, які курси особливо запам’ятались? 

З деякими викладачами, було дійсно цікаво, дехто приходив, щоб відчитати лекцію і 
піти, у кожного свій стиль та манера викладання, всі однакові бути не можуть. 

Предмети та викладачі, що запам’яталися: Фізика (Клапченко В.), Математичне 
моделювання (Іносов С.), Електричні машини/Електротехніка (Голенков Г.), 
Автоматизація (Шикалов В. Пух А.Тімінський), Військова кафедра- можна писати 
про неї вічно, це було щось! ( Дзюбенко, Малєван та інші) 



5. Як ти знайшов/знайшла першу роботу? Чи важко було адаптуватись? 

Скоріш за все робота знайшла мене, старший знайомий з нашого факультету 
звільнявся і я зайняв його місце, в той час був на 3-му курсі. 

 Працювати довелося інженером АСУТП на заводі КЗЗБК ДТГОП Південно-західної 
залізниці, як згодом дізнався, що моїм колегою був мій же викладач Діктерук Михайло 
Григорович, ще й до того всього в майбутньому мій дипломний керівник, от так от 
«крутить життя». 

6. Як ти вважаєш, наскільки залежить якість навчання від бажання студента, чи 
вся справа в викладачах?  

Думаю, що викладач потрібен, щоб зацікавити тебе на початковому етапі, а потім 
«порційно» давати те, чого ти не знаєш, його задіяність в процесі навчання не більше 
40%. Бажання ж навчатися це інші 60%, цілковито залежить тільки від студента, 
воно або є або немає, третього не дано…

7. Щоб ти хотів/хотіла побажати/пояснити/передати повідомлення тим, хто 
навчається, та тим, хто тільки збирається обрати спеціальність? 

Моя думка, що більшість студентів на початковому етапі вступають в навчальні 
заклади, щоб «просто вступити, закрити оту потребу про яку кажуть батьки, 
родичі чи інші диванні експерти».   

 Перший рік- це період коли приходить розуміння чи «це для мене», ось якщо Ви 
розумієте, що це не для Вас в перший рік, не мучайте викладачів і себе, шукайте себе в 
чомусь іншому! 

 А ті хто продовжать навчання, сповна будуть насолоджуватися майбутніми роками 
та подіями 


